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De notitie verlenging fin maatregelen corona voor alle domeinen wordt morgen in de stuurgroep besproken Zou mooi zijn als

deze versie dan ook mee kan dan kan de stuurgroep er ook naar kijken
Om 13u wil ik de agenda voor de stuurgroep uitsturen is dan een keer een beetje op tijd

Kunnen we afspreken dat ik dan deze versie meeneem in de notitie tenzij jullie nog met woeste wijzigingen komen
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Onderwerp RE wlz omzetderving

Hoi alien

suwe versie voor hoe verder met compensatie omzetderving 1 juli op basis van terugkoppeling^^J reactie

|en mijn benen op tafel gesprek met^^Svan ZN

g] wat is de deadline voor aanleveren voor he^esprek met
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In deze versie heb ik de mogelijkheid opgenomen om in individuele gevallen de maatregel toe te passen als er sprake is van een

uitbraak en significante omzetderving Die laatste toevoeging lijkt mij relevant om te voorkomen dat zelfs een enkele besmetting
al kan leiden tot een beroep op de regeling En voor de extra kosten die gemaakt worden bij een uitbraak kan sowieso nog een

beroep worden gedaan op de andere maatregel namelijk vergoeding extra kosten

Ik kan mij voorstellen dat als ook voor die maatregel de termijn eindigt wij de NZa vragen om op basis van ervaringen met

BRMO corona etc hen te vragen een generieke beleidsregel te formuleren met daarin betaaltitels waar een beroep op kan

worden gedaan bij een uitbraak van een virus

Bij die beleidsregel zouden we het dan ook kunnen hebben over het structureel vrij houden van plekken Ik vind het daarvoor nu

te vroeg Er zijn bij mijn weten geen evidence based richtlijnen die dit voorschrijven En volgens mij willen we vooral ook

aanbieders stimuleren om zsm de draad weer op te pakken en ook aan de slag te gaan met de nog steeds forse wachtlijsten
Ook hierbij geldt dat er nog steeds de mogelijkheid is om extra kosten agv corona ook preventie bij zorgkantoren in te dienen

Ik hoor graag of jullie nog opmerkingen of aanvullingen hebben voor de gevraagde deadline van 10 2e ©
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Bijgaand nog mijn aanvullingen Ik heb het niet in de nota gezet maar ik vind het toch ingewikkeld als we niet iets regelen voor
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1 Instellingen met een uitbraak

2 Het structureei vrij houden van enkele plekken in afstemming met de GGD

1 Bekostiging bij een uitbraak

Voor BRMO en MRSA is erookeen structurele bekostiging ingeregeld wanneer sprake is van een uitbraak Dit omdat je wilt

stimuleren dat zorgaanbieders vanwege volksgezondheidsredenen de uitbraak zo snel mogelijk weer onder controle hebben

Ik zou er toch voor willen pleiten om voor Covis dezelfde redenering te gebruiken Volgens mij kunnen we de bekostiging dan

scheiden naar de huidige crisis beleidsregel waarbij de extra kosten en omzetderving voor een bepaalde periode vergoed
worden en een nieuwe reguliere beleidsregel die de basis is voor een structurele bekostiging als er sprake is van een uitbraak

Dit zou dan wel betekenen dat er ook een richtlijn moet komen waarin staat hoe er dan gehandeld moet worden Op basis

hiervan kan dan ook een bekostigings para meter worden ingericht De basis voor de bekostiging van MRSA en BRMO zijn de WIP

richtlijnen maar het lijkt erop dat de WIP niet meer bestaat Dat zouden we dan even uit moeten zoeken Hiermee stimuleren we

ook het professionele handelen van Wlz aanbieders omdat ze dan volgens een richtlijn moeten gaan handelen om in aanmerking
te komen voor een vergoeding

Voor de ziekenhuizen is er overigens geen aparte betaaltitel m b teen mrsa brmo uitbraak Als ereen aparte betaaltitel is dan

is de financiele prikkel kleiner om een uitbraak te voorkomen Omdat de verpleeghuizen over het algemeen toch iets minder

professioneel zijn ingericht mbt infectieziekten is er voor gekozen om hier wel een vergoeding voor in te regelen zodat een

uitbraak zo snel mogelijk de kop wordt ingedrukt

2 Het vrij houden van beperkte capaciteit
Net als bij de discussie over de IC bedden moeten we het ook binnen de langdurige zorg hebben of we niet willen dat er per

regio toch enkele bedden vrij gehouden worden voor het geval er een uitbraak is Uiteraard betekent dit niet dat het volledige
ZZP hiervoor betaald moet worden maar in ieder geval moet er dekking voor de kapitaallasten zijn Dit zou dan in overleg met

de veiligheidsregio s zijn

Ik kan me voorstellen dat we hier nog iets langer de tijd voor nemen om hier goed over na te denken en het ook breder af te

stemmen maar dan zou ik dat als voorbehoud in de nota opnemen
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In de bijlage nog enkele suggesties en een vraag voor geclusterd VPT

En voor de zekerheid de routekaart die ik denk dat wordt bedoeld komen er nog meer LZ routekaarten ik had dat stukje
tekst zelf eerder aangeleverd maar weet niet meer waar ik het vandaan had
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Hoi

Hierbij de aangepaste versie na bespreking in de stuurgroep Dit document wordt geagendeerd voor overleg met^^^^ver hoe

verder na 1 juli in alle domeinen Vergelijkbare documenten worden opgesteld voorZvw sociaal domein en pgb
Als jullie nog opmerkingen of suggesties hebben zouden jullie deze dan uiterlijk dinsdag willen meegeven

Alvast bedankt

Greet


